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Ordinær generalforsamling, Kost og Service Sektoren,  

1. Marts 2015 

Referat  

 

1. Velkomst 

Sektorformanden Juttah Larsen bød velkommen til generalforsamlingen, og 

præsenterede sig selv i den sammenhæng. 

Der var en kort præsentationsrunde af de i alt 13 fremmødte, hvoraf 2 var gæster. Der 

var således 10 stemmeberettigede medlemmer ved generalforsamlingen, idet en af de 

fremmødte var folkepensionist. 

Generalforsamlingen sang Når jeg ser et rødt flag smælde. 

 

2. Valg af dirigent 

Gitte Damm, som er næstformand i afdelingen, valgt i område Holbæk 

Gitte orienterede om indvarslingen af generalforsamlingen på dels hjemmesiden og dels 

i nyhedsbrevene. Dette blev accepteret af forsamlingen. 

 

3. Valg af referent 

Sigurd Gormsen indstilles, og blev valgt. 

 

4. Godkendelse af forretningsorden 

Forretningsordenen blev efter gennemgang godkendt. 

 

5. Valg af stemmetællere 

Afventede et konkret behov, og blev derfor ikke nedsat. 
 

6. Faglige mål for sektoren 

Formanden for sektoren, Juttah Larsen indledte punktet. Det er svært at komme med 

at oplæg når sektorarbejdet ikke er opstartet, og lagde i stedet for et stort oplæg op til 
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en drøftelse om hvilke muligheder og hvilke behov de fremmødte kender fra sin 

hverdag. 

Generelt er der en opfattelse af at Kost og servicesektoren er trængt af tilbagegang, af 

besparelse og af rigtig mange ekstraordinært ansatte, og også af at det er svært at 

tiltrække medlemmerne til FOA. Spørgsmålet er hvordan kan vi bedst varetage de 8 

faggrupper som er i sektoren. 

Der var en drøftelse af hvordan medlemsarrangementer skal planlægges i en ny 

geografi, hvor der er langt. Arrangementer kan nok tidligst starte kl. 18.00 idet der for 

mange er ca. En times transport. 

Nogle af de ting som sektorens medlemmer slås med, er besparelser – kort sagt for 

meget arbejde og for få hænder. 

Sektoren har mange alenearbejdspladser – her vil det måske være godt med nogle 

arbejdspladsbesøg for, at få en dialog med medlemmerne. 

Af de fremmødte var der 2 tillidsrepræsentanter – på mange KSS arbejdspladser er 

man dækket af en SOSU TR 

Den centrale sektor arbejder med mange ting som kan foldes ud lokalt – blandt andet 

er der i øjeblikket fokus på forberedelserne til OK18 hvor det store spørgsmål bliver 

uddannelse og måske en stor fælles overenskomst for såkaldt uuddannede eller 

kortuddannede, inden for FOAs område. 

Der blev også drøftet temamøder for at ramme de forskellige medlemsgrupper i 

sektoren. Sektorbestyrelsen bør tænke grundigt over hvilke temaer som vil kunne 

trække medlemmerne. 

 

7. Indkomne forslag. 

Der er ikke indkommet forslag. 

 

8. Valg til sektorbestyrelsen 

Juttah Larsen indledte punktet med kort at orientere om sektorbestyrelsens arbejde, så 

kandidater til bestyrelsen vidste hvad de går ind til.  

Juttah nævnte at hun ville lægge op til at den kommende næstformand måske vil tage 

de møder som forbundet indkalder til, og dermed er den som er med til at formulere de 

faglige spørgsmål, som sektoren skal arbejde med. 
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Der var en drøftelse af hvor møderne i bestyrelsen skal holdes henne, mhp 

transportafstandene. Dette bør bestyrelsen afgøre, men oplægget er at det lægges hvor 

der er deltagere, i det omfang man kender til det. 

 

Grundlæggende skal der laves en møderække efter bestyrelsens holdning til behovet – 

formentligt ca. 6 møder årligt. 

 

Næstformand for 4 år 

• Diana René Larsen blev valgt 

dianarenelarsen@gmail.com  

Valgt for 4 år 

• Pia Nielsen 

pan300464@gmail.com  

• Anita Ragnhild Olsen 

nielsogrosa@gmail.com  

Valgt for 3 år 

• Sonja Nielsen 

sonjanielsen@stofanet.dk  

Valgt for 2 år 

• Gitte Christensen 

 Suppleanter til bestyrelsen for 2 år 

Ingen blev valgt 

 

9. Valg af faggrupperepræsentanter 

Jutta gennemgik de faggrupper som er i sektorens område. Der blev valgt til følgende 

faggrupper: 

• Køkken:  

Pia Nielsen 

pan300464@gmail.com 
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(Anita Ragnhild Olsen) 

nielsogrosa@gmail.com 

• Rengøring: 

(Diana René Larsen blev valgt) 

dianarenelarsen@gmail.com 

Sektorbestyrelsen skal have en dialog om hvordan at faggrupperepræsentanterne ”får 

et bagland”, eksempelvis i form af et medlemsmøde før / efter faggruppelandsmøderne.  

Faggruppelandsmødet i år er i Kost og servicesektoren 18 – 19 maj på Nyborg Strand. 

 

10.  Eventuelt 

Der var ikke noget til dette punkt, bortset fra en snak om det første møde i 

sektorbestyrelsen. Det afholdes tirsdag den 5. April i Slagelse 

 

11. Afslutning og præsentation af sektorbestyrelsen. 

Sektorformanden takkede for fremmødet, og de som indgik i sektorarbejdet.  

Generalforsamlingen blev sluttet med afsyngningen af kæden. 

 

 

For referatet: 

 

Sigurd Gormsen  dato 

 

Dirigent 

 

Gitte Damm  dato 


